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De Witte Bergen nog niet operationeel als
zorghotel; ’Bedoeld als echte noodvoorziening’

René Stumpel: ,,Vooralsnog worden patiënten in het ziekenhuis of in een van de andere zorginstellingen
opgevangen.”
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Het Van der Valk-hotel De Witte Bergen in Eemnes vangt voorlopig nog geen
coronapatiënten op. Volgens directeur publieke gezondheid van de GGD Gooi
en Vechtstreek, René Stumpel, gaat het om een uiterste noodvoorziening en
moet er eerst nog gekeken worden of de locatie voldoet aan alle eisen.

Drie thuiszorgorganisaties uit de regio namen het initiatief om het bekende hotel langs

de A1 in te richten als zorghotel. ,,Dat hebben ze heel snel en met groot enthousiasme

weten te regelen, maar het is echt bedoeld als uiterste noodvoorziening”, aldus Stumpel.

,,Vooralsnog worden coronapatiënten eerst in het ziekenhuis of in een van de andere

zorginstellingen in de regio verpleegd. Dat heeft als voordeel dat de benodigde

infrastructuur al aanwezig is. Pas als al die opvangplekken vol zijn, komt het hotel in

beeld.”

Honderd bedden

Naast de plekken in ziekenhuis Tergooi zijn er bij zorgaanbieders als HilverZorg,

Amaris, Vivium en Merem op termijn bij elkaar zo’n honderd bedden beschikbaar.

Stumpel: ,,Die capaciteit, de IC van Tergooi uitgezonderd, is op dit moment nog ruim

voldoende. Dat neemt niet weg dat als de nood echt aan de man komt, opvangplekken

in De Witte Bergen welkom zijn. Vandaar dat we nu ook kijken of de locatie voldoet aan

het programma van eisen voor een zorghotel.”

De drie thuiszorgorganisaties bevestigen desgevraagd dat het hotel nog geen zieken

opvangt. ,,We bekijken of we inderdaad voldoen aan de gestelde eisen. Het moet

uiteraard wel veilig zijn.”
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